
======================PUBLICATIE========================== 

PvdA-PK is tegen het NGB (reactie op open brief Behoud de Parel) 

Verbaasd zijn wij over de open brief van Behoud de Parel waarin gesteld wordt dat de PvdA-
PK voor het NGB is. Op 12 februari 2008 stemde de PvdA tegen de gebiedsvisie LOG 
Witveld. Het werd 11-10. CDA en VVD waren voor. Met de visie wordt teveel ruimte 
geboden aan bedrijven. Wij willen geen verdere industrialisering van het platteland. De 
gebiedsvisie uit 2008 maakt de komst van het NGB mogelijk. Je kunt na een democratisch 
besluit blijven schreeuwen (zoals de SP) of je inzetten om een slechte ontwikkeling minder 
slecht te maken. Randvoorwaarden meegeven. Wij kozen voor het laatste. Mede door onze 
inzet kwam er een gezondheidsonderzoek, een meetpunt fijnstof, aandacht voor beeldkwaliteit 
en voor verkeersveiligheid. 

De raad is in 2008 buiten spel gezet. Het college en de provincie zijn aan zet. Het NGB is na 
12 februari 2008 nog vaak aan de orde geweest in de raad. Vele onderzoeken zijn besproken. 
Besluiten over het NGB heeft de raad echter niet meer genomen. Wij zijn altijd duidelijk 
geweest: TEGEN het NGB. Dus ik begrijp werkelijk niet hoe de heer Vollenberg erbij komt 
dat wij steeds voor het NGB stemmen. Laat me de raadsbesluiten of verslagen maar zien. 

Gelukkig ziet u wat de inzet is van de PvdA kamerleden. Die worden door ons ook voorzien 
van de nodige informatie. Wij dringen al jaren aan op duidelijke kaders van Den Haag en 
provincie. Lokaal staan wij met de rug tegen de muur omdat het CDA hele ruime grenzen stelt 
en Essentie dat in het midden laat. 

In 2008 is er in onze ogen een verkeerd besluit genomen. Maar een meerderheid is een 
meerderheid. De PvdA-PK staat niet boven de wet en niet boven de democratie. Wij willen 
geen NGB. Maar om het tegen te kunnen houden moet er wel een wettelijke basis zijn. 
Gelukkig werkt dat zo in Nederland. Burgers en bedrijven hebben rechten. Wij verschuilen 
ons niet achter een GGD rapport. Maar we moeten als politici toch kunnen vertrouwen op dé 
deskundige organisatie op het gebied van volksgezondheid? Geef ons de wettelijke gronden 
maar om de procedure te stoppen. Stel dat het echt zo simpel is, dan wordt jullie gang naar de 
rechter een makkie. Wij hopen het. 

Richard van der Weegen, fractievoorzitter PvdA-PK 
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